

## **Referat fra bestyrelsesmøde i DV REGION 5, Vilhelmsborg,**

**TIRSDAG D. 6. JUNI, 2023, kl. 19.00 – 21.30.**

Tilstede: Vagn Bennetsen, Lis Juul, Jørgen Jensen, Jonas Nørgaard (via skype) og Hanne Marie Knudsen.

Afbud: Karin Larsen og Pernille Jensen.

Dagsorden:

### **1. Siden sidst.**

#### ***Ny konstituering i bestyrelsen.***

Pernille Jensen har meddelt, at hun grundet arbejdspress trækker sig fra bestyrelsesarbejdet i en periode.

Første suppleant Lis Juul indtræder derfor som ordinært medlem af bestyrelsen i første omgang indtil 1. oktober.

Både 1. og 2. suppleant (Vagn Bennetsen) deltager i vores region i bestyrelsesmøderne.

#### ***Nye poster i Vilhelmsborg til region 5 medlemmer***

Hjertelig tillykke til Jørn og Lis med de to fine bestyrelsesposter i Vilhelmsborg dynastiet.

Vi glæde os til at høre nyt fra jeres nye bestyrelsesarbejde, og også hvordan vi bedst muligt kan bruge/få glæde af jeres nye roller.

#### ***Følauktionen i Vestbirk:***

Auktionsudvalget består af Søren Vester, Mette fra Region 4, Lis Juul og Vagn Bennetsen.

Der er visse udfordringer i planlægningsfasen: Anni Pape fra Efterskolen har efterlyst konkrete oplysninger i forbindelse med arrangementet, - men har manglet respons. Region 6 har ønsket, at der bliver mulighed for at få flere føl med, gerne helt op til 50 stk. – evt. med en flytning af arrangementet til Ikast Rideklub som konsekvens.

Arbejdsgruppen holder møde i morgen, d. 7. juni i Vestbirk. Kl 17.00.

Kontrakten med Vestbirk er 3-årig – og udløber i 2023.

Udfordringen bliver at finde unge mennesker til at hjælpe til med gennemførelsen.

Fra Region 5 vil vi prioritere at holde fast i Vestbirk som stedet for vores efterårs-følauktion.

Tilmelding til følauktionen sker gennem klubmodulet.

*Efterfølgende er man enedes om at fastholde følauktionen i Vestbirk, da det bliver muligt at opstille ekstra udendørs bokse i forbindelse med auktionen.*

*Alle er således glade og tilfredse 😊*

## **2. Nyt fra DVs Region formandsmøde d. 31. maj på Fyn v. Hanne Marie**

Jan Pedersen havde på opfordring indkaldt regionsformændene til det årlige inspirationsmøde. Jan havde pointeret, at sigtet med mødet er, at regionsformændene får mulighed for at udveksle erfaringer og ideudveksle. Det er således regionsspørgsmål og ikke hovedorganisationens udfordringer, der skal diskuteres. Jan havde pointeret, at man havde lært at den seneste udvikling i organisationen, og at man nu havde nedsat en ny avlsledelse. Processen med ansættelse af en ny avlskonsulent er knapt nok startet. Hovedbestyrelsen skal have tid til at finde ud af, hvilken profil, den nye konsulent skal have.

I øvrigt pointerede Jan, at personalesager er et internt anliggende.

## **3. Nyt fra Hovedbestyrelsen v. Jørn Jensen**

Hovedbudskabet er: Personalesager skal ikke behandles i det åbne rum!

## **4. Fordelingen af poster og opgaver for sommeren. V. alle.**

Med udgangspunkt i opgavelisten fra Repræsentantskabsmødet laver vi en kort status – og tilføjer deadlines for tilmeldinger:

- i. Følskue lørdag den 12. august:  
Dorit Greve (Afbud fra Pernille Jensen og "Skovens-Kirsten")
- ii. Hoppekåring Spring/dressur:  
Karen-Margrethe og Per Guldbrandsen og Peter Børsen (Spring)
- iii. Forplejning hoppeføl weekend Rie
- iv. Egnethedstest Anja og Mia

- v. Booking af Vilhelmsborg og kontakt til Monika: Hanne Marie (Viggo får kvittering for bestillingerne)
- vi. Praktisk materiel alle arrangementer: Viggo
- vii. Boks ved arrangementer: Betaling til "staldkontoen", Karin Larsen og Bent og Vera Holm står for tildeling og det praktiske i stalden.
- viii. Måling: Mette-Staugaard spørges, sammen med Frode. Jørn reserve. Pernille opbevarer chipmåleren. Der indkøbes et stangmål (Pernille)
- ix. Meddeler til Ridehesten og nyhedsbrev/mail: Hanne-Marie Knudsen
- x. Sponsorudvalget: Jonas, Helle Andersen, Helle Heede (Pernille og HM overleverer)
- xi. Facebook: Peter Børsen, Hanne Marie.
- xii. Ung i DV: Mia og Anja

## 5. Økonomi status – herunder prispolitik i Region 5.

Punktet bortfaldt, da Karin ikke var til stede. Der har ikke været økonomiske bevægelser af betydning siden generalforsamlingen. Karin har deltaget i et møde med Cassøe og Jan Bastrup sammen med nogle af de andre regioners økonomisekretærer. Der har bl.a. været et gennemgående ønske om mere gennemsigtighed i fakturaer, som DV sender til regionerne.

## 6. Kommende arrangementer:

**7.a. Stutteribesøg hos Morten Skov, Stutteri Unik d. 17. juni** kl. 14.00 – 17.00.

v. Hanne Marie

**7.b. Stutteribesøg hos Absolute Horses i Sommersted** v. Jonas. Vi foreslår dem en uge eller to senere end d. 16 sept. /altså efter følauktionen.

7.c. Ridebedømmelser i praksis v Bjarne Nielsen v. Karen Margrethe Broch Bestyrelsen kunne godt tænke sig en lidt bredere introduktion til Fisker Dressage Academy i Morten Thomsens hesteejendom på Bødskovgårdvej. Arbejdstitlen kunne være "**et træningscenter med uddannelse af unge dressurheste**". Gerne under medvirken af alle tre eksperter: Morten Thomsen, Dennis Fisker og Bjarne Nielsen. En hverdag i medio oktober fra kl. 19.00 –

21.00. Et kaffe- og kage arrangement. Vi beder Karen Margrethe arbejde videre med arrangementet.

7.c. Andre aktiviteter på vej?

Jonas s ide til arrangement a la Ib Kirk arrangementet: **om køb og salg af heste v. både dyrlæger og Kold fra Landskontoret**. Vi vil gerne høre mere om fx

”Verden efter den nye købelov” og ”transport forhold” og

”landbrugsejendomme” (Jonas og Jørn arbejder videre med et arrangement)

## **7. Status på sponsor arbejdet v. Jonas.**

Helle Hede, Lemming, har sagt ja til at hjælpe Jonas i arbejdet – og hun er allerede gået i gang med at kontakte gamle/tidligere sponsorer.

Jonas efterlyser en oversigt over behovet for antal af præmier. Hmk skriver ud til tovholderne og beder dem om at give respons.

Bestyrelsen vil – som noget nyt - gerne invitere alle sponsorer med til auktionen – og give dem en fribillet.

Nogle sponsorer nævner specifikt hvilke aktiviteter, de vil give til.

Den ansvarlige tovholder skal tage billeder af sponsorgaven til brug for Facebook og hjemmesiden.

I år vil vi – som noget nyt - vedlægge et takkekort ved gaven, som modtageren kan sende til sponsoren efterfølgende.

## **8. Meddelelser til Ridehesten. V. Hanne Marie**

Regionssiderne i Ridehesten bliver omlagt. Britt har nye ideer, og vi får en fast deadline d. 12. i hver måned – hvis vi vil have noget med. Så har I ideer til juli nummeret – så sig endelig til.

Ny kalender oversigt vises.

## **9. Nye medlemmer**

En oversigt over nye medlemmer vil blive tilsendt Hanne Marie hver måned. Hvordan kan vi bedst udnytte denne mulighed?

Kan vi fx ringe dem op – og fordele dem imellem os – efter postnumre og privat kendskab?

I april måned kom der fx 3 stk.

JA – vi skiftes til at følge op på oversigten – en til hver måned. Jørgen tager maj måned med 5 nye indmeldelser.

#### **10.Evt.**

- herunder fastsættelse af bestyrelsesmøder for resten af året:

- Tirsdag d. 15. august kl. 19.00 – 21.30.
- Tirsdag d. 7. november kl. 19.00 – 21.30.

Vi vil invitere alle frivillige og repræsentanter med til Elitefølauktionen i september – som en tak for det frivillige arbejde.